

Styremøte i linjeforeningen Nabla

Dag/dato: 21.08.23

Tid: 12:15

Sted: R20

Tilstede: Emil, Emilie, Ingrid, Liva, Rasmus, Sophia, Synnøve

Forfall:

Saksnr. Sak

0 Runde Rundt Tastaturet

Ansvarlig

Alle

Synnøve:

Leder:

Liva:

Nestleder:

Sophia:

Faddersjef:

Rasmus:

Økonomiansvarlig:

Ingrid:

BN-sjef:

Emilie:

Arr.komsjef:

Emil:

Komsjef:

| | | |
|----|--|-------------|
| 1 | Godkjenning av dagsorden | Alle |
| 2 | Ris og ros | Alle |
| | | |
| 3 | Orienteringssaker | Alle |
| | Nye griller nv | Synnøve |
| | Leder har purret tre ganger uten svar til nå, siden det ikke haster lenger, sender hun ikke flere purringer. | |
| | LL møte: ta opp dette med utvekslingssystemer | Synnøve |
| | I flere år har kommunikasjonen og samarbeidet med instituttet om å inkludere utvekslingsstudentene i fadderperioden vært problematisk. Leder skal ta det opp på Linjeforeningsmøtet for å starte en prosess for å forbedre dette. | |
| | | |
| 4 | Saker | Alle |
| | Prising av Nabla- og styrepins | Rasmus |
| | Produsenten for pins har økt prisene deres som fører til en uforvarlig pris per pin. Styret diskuterte mulige løsninger for å dekke det økonomiske tapet dersom vi selger det til en forvarlig pris. Styret skal prøve å søke om hjelp fra Fondet da pinsene er allerede bestilt i håp om at de kommer fram ikke lenge etter immatrikuleringsballet, men til neste gang skal det investeres i en ny og billigere produsent slik at denne problemstillingen løses. | |
| | Immball | Emilie |
| | Arrangementsjef trenger å vite om bandene har trommer selv. Hvis ikke, er det en fare for at dette må leies av lokalet til immatrikuleringsballet. Påmelding til ballet skal muligens skje via Google Forms med bindende påmelding slik at lokalet får vite om allergier og matpreferanser i tide. Dette tillater oss å sende ut påmelding tidligere, da førsteklasse trenger tid får å få bruker på nabla.no og betale kontingentet. | |
| | Nabla-kopp og koppeutlån | Synnøve |
| | Styret ønsker å designe og produsere ny Nabla-kopp. I vår 2023 var det en koppe-workshop der komponenter kunne komme med forslag til design. Da ingen møtte opp har styret bestemt at de skal ta hånd om design selv. De resterende Nabla-koppene fra det gamle designet må delvis selges og delvis kjøpes opp av Nabla for å kunne tilby koppe-utlån på kontoret. Til dette skal styret søke Fondet om midler da koppene er et engangs-kjøp som gagnar alle komponenter og er del av daglig drift. Styret ønsker å få dette i orden så fort som mulig. | |
| | Gruppeledere | Emil |
| | Komsjef og styret ønsker flere undergruppeleder-møter, gjerne 1 i måneden (første møte i september). Dette er et tiltak for å få kortere og mer tematiske møter. Et til tiltak som kan tas er å invitere relevante komitéledere på styremøter for å diskutere saker, eller holde egne komitéleder-møter. Dette er ønsket for å forbedre kommunikasjonsflyt og effektivitet. I tillegg ønsker Emil å starte i gang et tilbud om medarbeidersamtaler med undergruppeledere sammen med nestleder Liva. Dette skal kunne bekjempe noe av ensomheten man kan føle på som gruppeleder. | |
| | Det ble diskutert om alle komitéer burde ha en økonomiansvarlig. Saken vil tas opp på undergruppeledermøte. | |
| | Alle komitéer har en vaskeuke på kontoret, men det ble foreslått å bygge ut ideen slik at alle komitéer har "Kontoruke". Det vil innebære både vaskeplikten i tillegg til at én kontorvakt reserveres til komitéen. Dette må tas opp med Kontorkom. | |
| | | |
| x. | Eventuelt | Alle |
| | Styre-kontortid | Liva |
| | Styret må bestemme tidspunkter de kan ha kontortid. | |
| | Pride | Liva |
| | En del fra 3.klasse drar til CERN under pride. For resten vil det arrangeres en parade man kan være med å gå i. | |

Få i gang medlemskap til Nabla

Synnøve

Med immatrikuleringsball og undergruppeopptak som nærmer seg er det viktig å få gitt alle nye komponenter en bruker på nabla.no. Styret har sendt melding til fadder om hjelp til å samle alle brukernavnene fra de nye.

Forslagskasse

Liva

Det burde være mer synlig at man kan sende inn forslag til saker som styret skal ta opp i møtene sine. Liva foreslår en "Forslagskasse" i tillegg til å gjøre knappen på nabla.no mer synlig. En idé er å bruke den blå postkassen til forslagskasse.

Mail til FRAM om karrieredagen

Ingrid

FRAM ønsker at Nabla skal bleste for Innovasjonsdagene deres. Vi diskuterte at vi må være konsekvente og derfor si nei spesielt da det egentlig koster et blestegebyr. Det er heller ikke praksis i andre linjeforeninger.

xxx

Kritikk av møtet

Alle